
La CUP vol un cens que identif iqui els grans propietaris de

pisos buits a Olot

L'alcalde diu que tot i els problemes econ�mics cap fam�lia s'ha quedat al

carrer

Membres de la CUP, ahir al mat�, davant de la fa�ana

de l«Ajuntament.

OLOT | XAVIER VALERI

La Candidatura d'Unitat Popular (CUP) ahir va fer p�blic que

demanar� un cens dels grans propietaris d'habitatges buits a Olot

(m�s de 4), perqu� l'Ajuntament els incorpori a la borsa d'habitatge

de lloguer protegit. Ahir al mat�, Hugo Alvira i Jordi Gasulla (CUP)

van exposar que Institut Nacional d'Estad�stica marca 3.118

habitatges buits a Olot i que la mem�ria del Consorci de Benestar

Social exposa102 desnonaments el 2012 a Olot. Jordi Gasulla (CUP)

va precisar que tot i haver-ho demanat desconeix el resultat dels desnonaments. �s a dir, on van anar a parar

els habitants.

A par tir d'aquestes dades demanen que l'Ajuntament exigeixi la transfer�ncia de la gesti� dels habitatges buits

que la Societat de Gesti� d'Actius Procedents de la Reestructuraci� Banc�ria (SAREB) t� a Olot. A m�s,

demanen que la gesti� de la SAREB a Olot sigui transparent.

"M�s enll� d'aquesta enemistat..! amb el bancs -va exposar Josep Maria Corominas (alcalde d'Olot per CiU)-,

nosaltres el que fem �s parlar-hi i veure com ens poden cedir habitatges". Corominas va reaccionar a les

exposicions de la CUP a trav�s de R�dio Olot. Va recordar que "per m�s problemes que hi hagi hagut cap fam�lia

s'ha quedat al carrer".

A par tir d'aqu�, va criticar que la CUP hagi polititzat els problemes de l'habitatge. Va explicar: "En un principi

v�rem decidir que no hi hauria par tits pol�tics en aquesta taula, sin� que intentar�em que no es polititz�s el

tema". Va indicar que a la taula hi ha representants dels advocats i dels agents de la propietat immobili�ria, per�

no dels par tits.

Va afegir: "Em sap greu que una vegada m�s la CUP trenqui el que jo entenc s�n pactes de ciutat i vulguin

polititzar el tema".

Va contraposar la posici� de la CUP amb la de l'equip de govern convergent. Per fer-ho va def inir: "Nosaltres lluny

de fer vots amb el patiment de la gent el que fem �s treballar". A trav�s de la promesa: "Si alg� t� gana no el

deixarem patir i si alg� es queda sense habitatge li ho solucionarem" , va expressar la posici� de l'Ajuntamen i

els agents colálaboradors: C�rites, Consorci de Benestar Social, Creu Roja i altres en els problemes socials. Va

continuar: "Jo crec que hi ha consens en la feina que fa el Consorci de Benestar Social". Una feina que segons

ell posa en joc totes les possibilitats d'habitatge social. Va recordar que fa poc l'Ajuntament va acceptar a trav�s

d'un acord de ple la cessi� de 2 habitatges per destinar-los al llo?guer social. Sobre la transpar�ncia que exigeix

la CUP va dir: Tampoc �s cosa d'explicar molt p�blicament les coses que fan que les persones ho passin

malament".

La taula pol�tica

La Candidatura d'Unitat Popular al darrer ple va preguntar per la pol�tica d'habitatge de l'Ajuntament i va reclamar



un cens d'habitatges buits per saber si tothom paga l'IBI. La resposta va anar a c�rrec d'Anna Linar�s (regidora

d'Habitatge per CiU), la qual va dir:" La taula d'habitatge es reuneix cada dos o tres mesos amb el pol�tics -va

precisar-, en diem la taula pol�tica". A la taula pol�tica, segons ella, es conviden no solament els diferents grups

que hi ha a l'Ajuntament, sin� tamb� altres par tits. "Qu� vull dir amb aix�? -va demanar- fa 15 dies vam tenir la

taula pol�tica i hi van assistir". Aix� va fer entendre que la CUP ja sabia el que demanava. Despr�s va afegir: "En

habitatge buit hi posem diferents tipologies i l'habitatge buit �s aquell que roman desocupat de manera

permanent durant 2 anys". Va recordar la mediaci� de la Borsa d'Habitatge, amb m�s de 200 contractes de

lloguer social signats. I va anunciar la propera presentaci� d'un treball de camp amb dades d'habitatge buit.
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